
SänBhs bys samfällighetsförening

Protokoll styrelsemöte i Sänghs bys samfällighetsförening 2020-05-08

Närvara nde styrelseledamöter:
Tobias Jansson

Veronica Kede

Mattias Rådmark

Genomgång av föregående protokoll
TJ har skickat in handlingar till Lantmäteriet. VK har skickat in handlingar tlll Nordea.

Status ekonomi
Ett par saker kvar kvarstår innan vi kommer igång med Nordea, VK håller i ärendet.

Faktura för årets första medlemsinbetalning ska delas ut.

Skötsel av vårt område - TTA

Avtalet ska ses över. Vid behov tar vi kontakt med TTA gällande underhålls och skötsel.

Medlemmar
MR pratar med Tore Karlsson om medlemslistan för att säkerställa att den är uppdaterad.

övriga frågor
Vi pla nerar i nuläget för kom plettera nde årsstämma i slutet av augusti - tisdagen den 25/8 -
2020, klockan 18:00. Kallelse ska delas ut i början av augusti.

Tobias frågar föregående ordförande var inköpta reservlampor finns.

Nästa möte
Nästa möte beslutas till den 31/8-2020, klockan 17:45.

Mötets avslut
Ordförande tackar för dagens möte som avslutas.

Mötesordförande

Tobias lånsson
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Mattias Rådmark
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